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Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 
Datum: 13 april 2023, bij Landgoed ‘t Bovenveen te Echten. 
 
Aan-/afwezig:  

☐ B. Luinge (Aa en Hunze)    ☒ M. Rasker (Assen) 

☒ J. Hartsuiker (Borger-Odoorn)    ☐ E. Holties (Coevorden)   

☒ G. Hempen-Prent (De Wolden, vice-voorzitter) ☒ P. Schrik (Emmen) 

☒ J. Westendorp (Hoogeveen)     ☒ R. van Ulzen (Meppel) 

☒ J. Schipper (Midden-Drenthe)   ☒ J. Darwinkel (Noordenveld)   

☒ J. van Weperen (Ooststellingwerf)  ☒ H. de Graaf (Tynaarlo) 

☒ J.T. Boonstra (Westerveld)   ☐ H. Brink (provincie Drenthe) 

☒ D.B. Dijkstra (Recreatieschap Drenthe, directeur) ☒ R. Stam (Recreatieschap Drenthe, notulist) 
 

☐ - Afwezig 

☒ - Aanwezig 

 
Gasten:  
 geen   

 

 

1. Opening 
Mevrouw Hempen neemt vandaag de voorzittersrol voor haar rekening. De voorzitter van het 
Recreatieschap, de heer Luinge, is helaas vanwege ziekte afwezig. Mevrouw Hempen stelt de 
aanwezigen op de hoogte van de situatie van de heer Luinge en wenst hem, namens de aanwezigen 
een goed herstel toe. 

In Coevorden is er een wijziging geweest in het college. Vanuit deze gemeente neemt nu de heer 
Holties deel aan het Algemeen Bestuur; helaas lukt het hem niet om gelijk vandaag al aan te schuiven. 
De heer Dijkstra zal eerdaags een gesprek met hem hebben om hem bij te praten inzake het 
Recreatieschap.  
Aangezien we vandaag een korte vergadertijd hebben én direct daarna de strategische sessie gepland 
staat, stelt de voorzitter voor de agendapunten in volgorde van belangrijkheid te behandelen; de 
aanwezigen stemmen daarmee in. 
 

2. Verslag van de vergadering van het Dagelijks Bestuur van 11 januari 2023, ter informatie 
Naar aanleiding van het verslag doet de heer De Graaf navraag naar de stopzetting van de routeapp. De 
heer Dijkstra geeft aan dat de ontwikkelaar New Nexus destijds is gekozen vanwege goede referenties 
(ondernemer van het jaar), maar dat nu de ondersteuning van de app éénzijdig is stopgezet. In 
gesprekken is aangegeven dat het RSD de investering terug wil ontvangen óf dat er gezorgd wordt voor 
een goed alternatief. De gesprekken zijn gaande. De app blijft wel dit jaar nog in de lucht. 
De heer Boonstra doet navraag de uitbreiding tav PPLG. Bestuurlijk zit mevrouw Hempen in het CLG 
namens het Recretieschap. Binnen PPLG zal zij echter meer als vertegenwoordiger van haar gemeente 
De Wolden deelnemen. Op de vraag of een andere bestuurder namens het Recreatieschap wil 
aanschuiven bij het PPLG wordt terughoudend gereageerd. De heer Van Weperen geeft aan dit een 
lastige constructie te vinden (dubbele petten). Geconcludeerd wordt dat de directeur beter aan deze 
tafels kan aansluiten. 
De heer Hartsuiker stelt de vraag of het raadzaam is een brief te sturen aan de provinciale coalitie t.b.v. 
het belang van en voor een stevige recreatieve sector. De heer Schipper geeft aan dat het wellicht 
daarvoor te laat is. Mevrouw Hempen geeft aan dat, na afloop van het debat op 9 maart jl, reeds de 
belangrijkste items zijn meegeven (pamflet). Aanvullend geeft de heer Dijkstra aan dat, vanuit het RSD, 
een brief is verstuurd t.b.v. de informateur(s), in lijn met het pamflet. 
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3. Verslag van het Algemeen Bestuur d.d. 26 januari 2023, ter goedkeuring 
De heer Boonstra geeft mee dat, bij het onderwerp beheersing natuurbranden, niet alleen gekeken 
zou moeten worden naar ondernemers, maar dat we ook de parken niet moeten vergeten die 
opereren vanuit een Vereniging van Eigenaren. De heer Hartsuiker vraagt naar de stand van zaken 
t.a.v. het “fietspad van de toekomst”. De heer Dijkstra geeft aan dat dit onderwerp onder regie van de 
provincie is opgepakt. Hierbij constateren we dat de TBO’s zich niet willen vastleggen. Insteek is om de 
fiets-hoofdstructuur (waar het fietsknooppuntennetwerk over loopt) zodanig te ontwikkelen zodat 
voldaan wordt aan de vraag naar veiligheid en de vraag naar comfort. Gesprekken zijn gaande en het 
bestuur zal op de hoogte worden gehouden. 

De heer Rasker wil graag het advies toeristenbelasting ontvangen; hij geeft aan dat nog niet te hebben gezien. 
Het RSD zal dit naar hem opsturen. 
De heer Boonstra meldt de ontwikkeling in Steenwijkerland. Daar worden hubs ontwikkeld voorzien ven 
electrische fietsen. Idee is dat er een infrastructuur wordt aangeboden waarbij gebruikers de fiets op een 
andere plek kunnen achterlaten (zodat je wandelen met bijvoorbeeld terugfietsen kan combineren). 
De heer Van Weperen meldt de oproep die momenteel in zijn raad aan de orde is geweest. Op verzoek hiervan 
wordt momenteel verkend wat de mogelijkheden zijn om deel te nemen aan de Marrekrite. Hij benadrukt dat 
er geen ontevredenheid is t.o.v. de werkzaamheden van het RSD, maar dat de verkenning wel plaatsvindt. 

 

 
 

 
 

5. Jaarverslag en jaarrekening (incl. goedkeurende accountantsverklaring) 
De heer Westendorp neemt ons, als penningmeester, mee in dit agendapunt. De accountantscontrole 
van de jaarrekening heeft plaatsgevonden en geresulteerd in een goedkeurende verklaring. Op de 
vraag van de heer Westendorp of dit stuk aanleiding geeft tot vragen, wordt aangegeven het een 
helder stuk te vinden. Het jaarverslag zal ter goedkeuring geagendeerd worden voor de vergadering 
van het Algemeen Bestuur op 6 juli.  

 
6. Begroting 

Ter inleiding van dit agendapunt geeft de heer Westendorp aan dat de opgestelde kadernota het 
uitgangspunt vormt voor deze begroting. Vanuit de toezichthoudende rol (hierbij valt het RSD onder 
repressief toezicht) van de provincie is er nog één opmerking t.a.v. de begroting ; dit zullen we 
verwerken bij het opstellen van de begroting 2025. Daarnaast heeft het Dagelijks Bestuur het 
voornemen om komend jaar enkele posten in de begroting nader te bekijken; het gaat hier dan om 
berekeningssystematieken en uitgangspunten die gebaseerd zijn op bestuursbesluiten in een best ver 
verleden. Bekeken gaat worden of we hier een actualiteitsslag kunnen toepassen en evt. nieuwe 
uitgangspunten een verbetering kunnen zijn. 

De heer Schrik merkt op dat het goed is om, tijdens de komende zomermarkt, de financiële uitzetting 
goed te bespreken. De heer De Graaf stelt de vraag hoe lang we Vitale Vakantieparken blijven 
voortzetten. De heer Westendorp geeft aan dat hier een convenant aan ten grondslag ligt die loopt 
t/m 2024. Vorig jaar heeft er een tussentijdse evaluatie plaatsgevonden; in de loop van dit jaar, begin 
volgend jaar zal Vitale Vakantieparken weer op de agenda komen t.a.v. hoe verder na 2024. Naar 
aanleiding van deze vraag wordt voorgesteld om de heer Wibier (programmamanager) uit te nodigen 
bij de volgende vergadering van het Algemeen Bestuur zodat het programma/ stand van zaken nader 
toegelicht kan worden.  

Daarnaast stelt de heer De Graaf de vraag of er ook afspraken zijn t.a.v. het stimuleringsfonds t.a.v.  
een maximale hoogte ed. De heer Westendorp geeft hierop aan dat er gewerkt wordt met een in het 
verleden opgestelde staffel (zodat een deel van de geïnde toeristenbelasting via dit fonds beschikbaar 
komt om snel initiatieven te kunnen voorzien van financiën). Maar ook dit (berekeningsssystematiek 
voeding fonds) zal onderwerp zijn van het hierboven genoemde “herijken van 
berekeningssystematieken en uitgangspunten”.  
 

7. Memo “impact CAO 2023” 
De heer Westendorp neemt ons mee in de aanleiding en achtergrond van deze memo. Zoals in eerder 
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bestuursvergaderingen al aangegeven komt er een nieuwe CAO. Uit het besluit (dat 5 april is 
goedgekeurd binnen de WSGO) komt een salarisstijging die hoger is dan voorzien in de begroting 
2023. Ter besluitvorming liggen nu een tweetal opties: uitzetting ten laste brengen van de Algemene 
Reserve (weerstandsvermogen), of verwerken via een begrotingswijziging. Ter toelichting geeft de 
heer Westendorp aan dat in de paragraaf ”weerstandsvermogen en risicobeheersing” het gewenste 
weerstandsvermogen nader staat omschreven (door accountant geaccordeerd). Ook kijkt de provincie 
(vanuit het repressief toezicht) mee of het weerstandsvermogen  op orde is.  

Een indienen van een begrotingswijziging is niet gebruikelijk voor het Recreatieschap, maar het DB  
denkt dat dit wel het meest passend is; het DB acht het niet verantwoord om het binnen de begroting 
op te lossen. Ook andere GR’en lijken deze werkwijze te hanteren (en wellicht worden gemeenten ook 
gecompenseerd voor de gevolgen van inflatie). Mevrouw Hempen geeft aanvullend mee dat een deel 
van de stijgende kosten a.g.v. inflatie  (huisvestingskosten ed.) binnen de begroting wordt 
opgevangen. 

De heer Hartsuiker geeft aan graag de nadere motivatie in een concept collegevoorstel te ontvangen. 
Het DB geeft hier gehoor aan en zal dit opstellen.  Het Algemeen Bestuur stemt in met scenario 2, 
opstellen van een tussentijdse begrotingswijziging. 
 

8. Rondvraag 

 

 
9. Sluiting 

Gelet op de tijd wordt agendapunt 4 (ingekomen stukken en mededelingen) niet behandeld. 
De voorzitter dankt eenieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.    

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 06-07-2023. 
                                                                                                    
(vice)Voorzitter     Directeur  
G. Hempen     D.B. Dijkstra  
                      
  
------------------------    -------------------------  


